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1 Vanuit inwoners van de nieuwe wijk Hoofdenburg hebben wij signalen 

ontvangen omtrent de leefbaarheid in de wijk. Deze signalen omvatten onder 
andere de verkeersveiligheid, in het speciaal voor fietsers, het ontbreken van 
straatverlichting, de riolering die nog niet volledig is aangesloten en het 
groenonderhoud. 
Daarnaast hebben inwoners aangeven dat ze hierover contact hebben gezocht 
met zowel de gemeente als de projectontwikkelaar, maar dat daarbij door de 
partijen naar elkaar wordt verwezen. Het is voor de bewoners daardoor niet 
duidelijk wie deze punten op hoort te pakken en wanneer er wat aangedaan 
wordt. Daarom hebben de fracties van oaa vvd en gl de volgende vragen: 
 
Is het college op de hoogte van de verschillende problemen in de wijk 
Hoofdenburg? 

OAA/VV
D/GL 

Aangenomen wordt dat hier gedoeld wordt op de woningen 
op het zgn ‘Compier terrein’ dat gelegen is aan de rand van 
de wijk Hoofdenburg. Het college is op de hoogte van 
problemen die spelen bij en rondom de nieuwe woningen op 
het (voormalige) Compierterrein.  

2 Kan het college aangeven waarom er geen duidelijk tijdpad geboden kan 
worden aan de inwoners van de wijk als het gaat over het aanleggen van 
basisvoorzieningen als aansluiting op het riool, straatverlichting en het 
aanleggen van groen? 

OAA/VV
D/GL 
 

De gemeente is al enige tijd in overleg met de 
projectontwikkelaar die de woningen gerealiseerd heeft en 
ook verantwoordelijk is voor de aanleg van het openbare 
gebied. Gebleken is dat door of in opdracht van de 
ontwikkelaar verschillende zaken niet gerealiseerd zijn 
conform de uitgangspunten en voorwaarden van de 
gemeente. Als het openbaar gebied overgedragen wordt 
aan de gemeente dient dit gecorrigeerd en aangepast te 
worden. Daarover bestaan nog enkele verschillende 
meningen. Er wordt naar gestreefd dit z.s.m. op te lossen. 
De gemeente heeft de ontwikkelaar inmiddels 
aangeschreven dat deze zaken met prioriteit opgepakt 
moeten worden en aangegeven dat de samenwerking met 
deze ontwikkelaar op andere projecten voorlopig opgeschort 
worden totdat de problemen zijn opgelost.  

3 Is het college bereid om met de bewoners te kijken naar mogelijkheden om 
een veiligere route uit de wijk voor voetgangers en fietsers te realiseren en de 
uitkomsten daarvan z.s.m. aan de raad terug te koppelen? 

OAA/VV
D/GL 
 

Van meerdere kanten wordt aangegeven dat de 
Holendrechterweg  als niet veilig wordt ervaren voor 
fietsers.  Vanaf 2014 tot en met 2021 zijn hier echter geen 
ongevallen geregistreerd waarbij fietsers bij zijn betrokken.  
Er is afgesproken om het kruispunt aan de 
Holendrechterweg te verbeteren na het realiseren van 
woningbouw bij het manageterrein.   



Tevens zal opnieuw in overweging genomen worden of de 
voetgangersbrug aan het einde van de Hoofdenburgsingel 
ook open te stellen voor het fietsverkeer, waardoor een 
alternatieve veilige fietsroute ontstaat.  Deze sluit dan aan 
op het fietsnetwerk via het Tussenpad wat in deze wijk is 
aangelegd. Dit is echter een oplossing waarvan bekend is 
dat een groot aantal omwonenden geen voorstander van 
zijn. 

4 Bewoners hebben ervaren dat zij met hun vragen van het spreekwoordelijke 
kastje naar de Muur zijn gestuurd. Kan het college met de betrokkenen 
verkennen waar dit mis gegaan is en aan de raad terugkoppelen op welke 
manier dit in de toekomst voorkomen gaat worden bij dergelijke projecten?" 

OAA/VV
D/GL 
 

Het college is bereid te onderzoeken wat hier mis is gegaan 
en goed na te gaan hoe dit in de toekomst kan worden 
aangepast om vergelijkbare problemen in de toekomst te 
voorkomen.  

 


